
Czaplinek 28 listopada 2023 r. 

Protokół z komisji Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek 
w dniu 28 listopada 2023 r. 

W dniu 28 listopada 2023 r. zostało zwołane posiedzenie komisji 

Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć 

poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1) Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta 

2) Sprawy różne. 

Ad 1) Projekty uchwał: 

• 633/23 - omówiła pani Manuela Nowak- bez uwag, 

• 634/23- omówiła pani Manuela Nowak. Radni przedyskutowali poszczególne 

zapisywprojekcieuchwały. RadnyTomaszMarciniakpoinformował, że OSP 

Broczyno otrzymuje wsparcie od wielu instytucji, tylko nie od UM w 

Czaplinku. Wiceburmistrzzaproponował, aby usiąść do rozmówwrazz całym 

zarządem. Radny Wacław Mierzejewski zwrócił uwagę na zapis dotyczący 

wsparcia finansowego CZOK. Radny Michał Olejniczak poinformował, że jest 

zdziwiony, iż CZOK otrzymał dotację na prowadzenie świetlic wiejskich 

i tych świetlic nie prowadzi są one nieczynne. 



• 626/23 omówiła pani Renata Podkowiak-bez uwag, 

• 627 /23 - omówiła pani Kamila Rodak Szydłowska. Radni przedyskutowali 

projekt uchwały i podzielili się swoimi wątpliwościami. Radna Anna 

Minkiewicz zapytała się, kiedy możemy liczyć na informacje dotyczące granic 

miasta. Burmistrz odpowiedział, że do końca roku radni otrzymają informację 

na temat granic miasta. 

• 625/23 - omówił pan Burmistrz- bez uwag, 

• 628/23 - omówiła pani Kamila Rodak Szydłowska- bez uwag, 

• 629/23 - omówił pan Burmistrz- bez uwag, 

• 630/23, 631/23, 632/23-omówiła pani Kamila Rodak Szydłowska- bez uwag, 

• 635/23, 636/23, 637/23 - omówił pan Marian Rutowicz. Radni podczas 

komisji przedyskutowali zapisy w poszczególnych uchwałach. 

• 638/23- omówił pan wiceburmistrz- Radny Wacłąw Mierzejewski 

poinformował, że warto dokładnie ustalić sieć przystanków, tak żeby było 

łatwiej mieszkańcom. 

Ad 2) Radny Marcin Czerniawski poinformował, że uchwała podjęta przez ZNM 

w sprawie remontu Jagielońskiej 2 to jest jakieś nieporozumienie. Radny zadał 

pytanie czy ktoś nad tym w ogóle panuje. 

Radny Tomasz Marciniak pod czas komisji ponownie zwrócił uwagę na fatalny stan 

drogi w miejscowości Broczyno obok sklepu pana V.f. 

Protokół sporządził 
Sebastian Matułojć 

Przewodniczący Komisji 
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